

Title (en)
TRIDIMENSIONAL PUZZLE.

Title (de)
RÄUMLICHES ZUSAMMENSETZSPIEL.

Title (fr)
CASSE-TETE TRIDIMENSIONNEL.

Publication
EP 0098280 A1 19840118 (DE)

Application
EP 83900269 A 19830105

Priority
DE 8200082 U 19820105

Abstract (en)
[origin: WO8302401A1] Tridimensional puzzle comprised of a plurality of construction elements, each of them consisting of at least one base element (10) having the shape of an irregular pyramid with a triangular base (12) defined by a rectangular isosceles triangle. One of the lateral faces (16) of the pyramid forms a right angle and is congruent with one of the two sides (A) of the right angle of the base triangle (12).

Abstract (fr)
Casse-tête tridimensionnel composé d'une pluralité d'éléments de construction dont chacun consiste en au moins un élément de base (10) ayant la forme d'une pyramide irrégulière avec une base triangulaire (12) définie par un triangle isocèle rectangle. Une des faces latérales (16) de la pyramide forme un angle droit et est congruente à l'un des deux côtés (a) de l'angle droit du triangle de base (12).

IPC 1-7
A63H 33/04; A63F 9/12

IPC 8 full level
A63F 9/12 (2006.01); **A63H 33/04** (2006.01)

CPC (source: EP)
A63F 9/12 (2013.01); **A63H 33/04** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8302401 A1 19830721; DE 8200082 U1 19820519; EP 0098280 A1 19840118

DOCDB simple family (application)
EP 8300001 W 19830105; DE 8200082 U 19820105; EP 83900269 A 19830105